

01/01/2026 TARİHİNDEN İTİBAREN UYGULANACAK ASGARİ ÜCRET VE PRİME ESAS KAZANÇ TUTARI BELLİ OLDU

ÖZET

01/01/2026 tarihinden itibaren uygulanmaya başlanılacak olan asgari ücret; brüt günlük **1.101.-TL** Aylık brüt **33.030 TL**, net **28.075,5.-TL** olarak açıklanmıştır.

01/01/2026 TARİHİNDEN İTİBAREN UYGULANACAK ASGARİ ÜCRET VE SİGORTA PRİMİNE ESAS KAZANÇ TUTARLARI

01/01/2026 ila 31/12/2026 tarihleri arasında uygulanacak yeni asgari ücret ve sigorta primine esas kazanç tutarının ayrıntıları aşağıda açıklanmıştır.

Günlük kazanç alt sınırı	1.101,00 TL	Aylık kazanç alt sınırı	33.030,00 TL
Günlük kazanç üst sınırı	9.909,00 TL	Aylık kazanç üst sınırı	297.270,00 TL
Sigorta Primi işçi payı (%14) :	4.624,20 TL		
Sigorta Primi işveren payı (21,75) :	7.184,03 TL		
Sigorta Primi işveren payı (19,75):	6.523,43TL (%2 indirim hakkı kazanılması halinde)		
Sigorta Primi işveren payı (16,75):	5.532,53TL (İmalat sanayinde %5 indirim hakkı kazanılması halinde)		
İşsizlik Sigortası işçi payı (%1):	330,30 TL		
İşsizlik Sigortası işveren payı (%2):	660,60 TL		
İşverene Maliyeti:	40.874,63 TL		
İşverene Maliyeti:	40.214,03 (%2 indirim hakkı kazanılması halinde)		

İşverene Maliyeti:	39.223,13 (%5 indirim hakkı kazanılması halinde-İmalat sektöründe)
Net Ücret :	28.075,50
Asgari Ücret Desteği	Sigortalı başına 1.270.- TL

Saygılarımızla...